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I väntan på tomten... 

  

Götene BK grundades 1971. 

GÖTENE BRUKSHUNDKLUBBS MEDLEMSTIDNING 

MÔSABLA´T 

2008 nr 2 

Vi bedriver 

 verksamheten 

 i samarbete med: 
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Omslagsbild: Hildes Leo väntar på tomten o hans renar  

 

    STYRELSEN 

 

Ordförande:   Barbro Lundh    

Ledamot:   Tony Broberg  

Sekreterare:   Ulla Jansson   

Kassör:    Ami Lundvall 

Tävlingssekreterare:  Eva Norell    

Suppleant:   Liselotte Johansson  

Suppleant:   Christer Odh 

 

 

    VÅRA SEKTORER 

 

Hundägarutbildningssektor: Liselott Johansson 

Tävlingssektor:    Eva Norell 

Agilitysektorn:    Kjell-Ove Persson 

Rasutvecklingssektor:   Christin F Hermansson 

Tjänstehundsektorn:  Auno Toftgren 

 

Telefon klubbstugan :  0511-56001 

Götene BK Hemsida:  www.gotenebk.com 

                                  

 

 

 MEDLEMSAVGIFTER 2008 

 

A. Fullbetalande medlem: 280 kr 

B. Ungdomsmedlem: 230 kr 

C. Familjemedlem: 80 kr (Någon annan i familjen måste vara full-

betalande.) 

D. Delbetalande: 100 kr (Om du redan är medlem i rasklubb anslu-

ten till SBK) 

För att bli ny medlem betalas pengarna in 

på pg 18 05 39-9, Götene brukshundklubb. 

Uppge namn, adress och vad inbetalningen 

gäller. 
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ORDFÖRANDE HAR ORDET 

 

 

Ännu ett år går mot sitt slut och 

ju äldre man blir, desto fortare 

verkar tiden rinna iväg. Det känns 

som om det var alldeles nyss som vi 

hämtade hem nytillskottet Cross, 

men han blir ett år den 21 decem-

ber! Oj, vad fort det gått! 

Året har som vanligt präglats av 

stor verksamhet. Många kursdelta-

gare, mycket tävlande bland våra 

tävlingsförare, både ”gamla” som 

nya. Alla med jättefina resultat. Klubben är stolt över Er! 

6 stycken nya Allmänlydnadsinstr. har vi också fått under året. Tack 

till Irene Boklund som höll i kursen. 

 

Ett stort tack vill jag också rikta till alla Er som jobbar i klubben. 

Utan Er skulle inte klubben vara vad den är och vi skulle inte kunna 

ha den stora verksamhet som vi haft under många år. 

 

Var rädda om Er och era fyrbenta vänner i vinter så ses vi, om inte 

förr, när vårsolen och ljuset kommer tillbaka i vår. 

En riktigt God Jul och ett Gott Nytt År önskar, 

Barbro & Roya 
 

NYFIKEN PÅ DE SENASTE KLUBBNYHETERNA? 
 

  Läs om kursutbud 

  Kika i ekipagegalleriet 

  Ta en titt i kalendern 

  www.gotenebk.com 
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VAD HÄNDER FRAMÖVER? 

 ANMÄLAN VÅRENS KURSER. Den 15 jan är sista 

anmälningsdag. Kursutbud, se hemsidan. 

 PROVA PÅ RAPPORT. Den 17-18 jan anordnas en 

prova-på-helg i distriktets regi. Plats: Götene BK. För mer info, 

se hemsidan. 

 VINTERPROMENAD. Den 10 januari kl 10 samlas vi 

på klubben för den årliga vinterpromenaden. Medtag korv att 

grilla och något att sitta på, för både matte/husse och hund! 

Perssons Cykelaffär Hällekis 

DIN LOKALA CYKELAFFÄR 

FÖRSÄLJNING AV CYKLAR SAMT 

   REPARATIONER 

www.perssonscykelaffar.se 

0510-540045 

 MH-datum 2009.  

8 mars, 5 april, 18 okt samt 8 nov. 

 KURSSTART VT-09 

Månadsskiftet mars/april. Glöm 

inte att betala i god tid! 



5 

K A L L E L S E    till   ÅRSMÖTE 
 

 
Lörd den 7 februari 2009, kl 18.30 i klubbstugan  

Furumossen, Götene. 

 

Årsmötesförhandlingar. 

Uppvaktning av klubbmästarna samt utdelning 

 av vandringspris. 

 

Underhållning och god mat till en kostnad 

 av 100 kr/person. 

 

 

OBS!!!  Anmälan senast 1 febr till Ove 0511-59127 

 eller Tony 0511-52066 

 

V Ä L K O M N A 

    Styrelsen 

Medlemsinformation 

 
Vill Du vara med och tävla om årets brukshund, lydnadshund, agility-

hund, Maj-Britt Olssons Vandringspris i spår, Kennel Pemas pris till 

bästa brukshund eller Bernt ”Fixarns” vandringspris? 

 

Skicka då in en kopia på resultaten (bruks-och lydnad) till  tävlingssekr. 

Eva Norell, Vättlösa Amfinnsryd, 533 91  GÖTENE eller 

mail (roland.norell@swipnet.se) senast den 27 januari 2009  

(Regler finns på klubben) 

 

Agility skickas till Monica Jonsson, Sörskogen, 

Stenbacken, 

532 94 SKARA senast 27 januari 2009. 
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FÖRSLAG TILL DAGORDNING  

GÖTENE BRUKSHUNDKLUBBS ÅRSMÖTE 2009 

 
1. Mötets öppnande 

2. Mötets behöriga utlysande 

3. Fastställande av röstlängd 

4. Val av 2 justeringsmän 

5. Val av ordf att leda mötet samt av styrelsen utsedd sekr för årsmötet 

6. Fastställande av dagordning 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse 

8. Revisorernas berättelse 

9. Fastställande av balansräkning 

10. Styrelsens ansvarsfrihet för arbetsåret 

11. Fastställande av verksamhetsplan med budget för innevarande år 

12. Val 

a. Ordförande, 1 år 

b Ledamot tillika sekr, 2 år 

c Ledamot, 2 år 

d. Suppleant 1 st, 2 år 

e. Revisorer, 2 st 

f. Revisorsuppl, 2 st 

g. Valberedning 3 st, varav  en sammankallande 

h. Distriktsombud, 6 st samt ersättare 

i. Anläggningskommitté, 5 st 

j. Kökskommitté, 3 st 

k. Festkommitté, 2 st 

l. Tidningskommitté, 2 st 

m. Lotteriföreståndare,, 1 st 

13. Omedelbar justering av punkt 12 

14. Anmälan av sektorledare 

15. Telefonersättning till styrelsen och sektorledarna 

16. Medlemsinformation 

17. Mötets avslutande 
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VALBEREDNINGENS FÖRSLAG 

 

GÖTENE BRUKSHUNDKLUBB 

 

Ordf 1 år   Barbro Lundh 

Ledamot tillika sekr 2 år  Ulla Jansson 

Ledamot 2 år   Christer Odh 

Suppleant 1 år (fyllnadsval) Tony Broberg 

Suppleant 2 år   Kjell-Ove Persson 

Revisor 2 st   Annelie Behring och P-G Wernestrand 

Revisorsuppl   Börje Andersson och Jan Simmingsköld 

 

Anläggn kommitté  Ingemar Lundh, Auno Toftgren, Roland 

    Norell, Rolf Johansson och Tony Broberg 

 

Kökskommittén   Carin Almgren, Inger Simmingsköld och 

    Ingrid Toftgren 

Festkommittén   Tony Broberg och Ove Gustavsson 

Tidningskommittén  Annelie Behring och Auno Toftgren 

Utställningskommittén  vilande 

Lotteriföreståndare  Berit Swaan   

 

Medlemmar i Götene BK har 

10% rabatt på hundmat hos  

återförsäljaren: 

Mörk & Söner  

                      

  S T 

    A 

M T A 

V L   

A !   

S 
ommarkrysset är avgjort! Många av klub-

bens hundar fanns med i de rätta svaren, 

t e x Cross, Jeffie, Winnie, Kiwi, Vega och 

Åska. Det eftersökta ordet skulle vara: 

STAMTAVLA. Detta hade följande personer koll på: 

Susann Wallgren, Per Carlsson, Lovisa Areskogh 

samt Mari o Bengt Lönnerblad.  

Samtliga pristagare har mottagit godsaker 

för både 2- o 4-benta!.  Grattis!   //Annelie 
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PRESENTATION AV EN 

MEDLEM 

 
Hej! 

Jag heter Kjell-Ove Persson. Bor i 

Götene och är sambo med Susann 

Wallgren, har 2 barn + två bonus-

barn. Familjen har 2 st Jack Rus-

sell, Rambo 6 år o Rocky 4 år 

samt 2 st katter, Smulan och Py-

ret. Jobbar på Arla Foods i Götene 

sedan snart 20 år. 

 

Jag har varit med i Götene Bruks-

hundklubb sedan 2002. Det var 

det året som familjens första Jack 

Russell kom till oss. 

 

Två år senare kom nästa hund. Även denna gång blev det en liten Jack 

Russell. När jag hade gått några kurser på klubben så fastnade jag för 

agility och det blev startskottet för mig och Rambo. Båda tyckte detta 

var jättekul! Nu tävlar vi i klass 1, med blandat resultat, men skoj har vi! 

Detta har min sambo Susann också upptäckt. Hon har nu tränat upp sig 

för att slå mig på tävlingarna med Rocky. (Hon har även lyckats! Red 

anm.) 

 

Jag är sedan 1 år instruktör och sektorledare i agilityn på klubben. Un-

der våren 2008 blev jag även nybakad allmänlydnadsinstruktör. 

Så intresset för hundar är STORT, även om jag 

har SMÅ hundar. 

 

Att vara på Götene Brukshundklubb är riktigt 

roligt, främst för den gemenskap vi har. Inget 

revirtänkande, utan att alla hjälps åt och har ett 

leende på läpparna, allt som oftast. 

Ha det så gott alla !! 

// Kjell-Ove 

K-O har ”lånat” Rocky av Susann och 

har full fart i DM-banan! Hur det 

gick….? De hade i varje fall skoj! 
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PRESENTATION AV EN HUNDRAS 

 

 

Jack Russell Terriern kommer ursprungligen från England. Rasen 

framavlades av kyrkoherden, John (Jack) Russell 

på 1800-talet för att få fram en hund som kunde gå ned i gryt och rävly-

or för att driva fram viltet. 

Två varianter utvecklades med nästan samma linjer, det var bara en 

skillnad på dessa, nämligen benlängden. Den ena varianten var högre 

och mera kvadratiskt bygd, idag känd som Parson Russell Terrier. Den 

andra varianten som är mer lågbent och  proportionellt bygd kallas för 
Jack Russell Terrier. 
Rasen har sedan 1991 Australiensk standard. Detta för att de mest hän-

givna uppfödarna fanns i Australien och dessa hade en bättre uppfölj-

ning på sin stambok och hade stamtavlor som kunde styrkas. Hunden 

kan beskrivas som en livlig och alert hund, lämpad för grytjakt och som 

sällskapshund. Den ska även ge intryck av att vara framåt och orädd, 

men det är inte detsamma som aggressiv. 

Första hunden kom till Sverige 1965, då en hästuppfödare importerade 

den första tiken. År 2001  fick rasen chansen att inregistreras i Svenska 

Kennelklubben. På hundutställningen ”Stora Stockholm” i december 

samma år, hölls den första inmönstringen.  
Jack Russell-klubben i Sverige fick officiell status, 1 mars 2003. 
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Familjenytt i klubben 

 

Nytillkomna godingar i klubben, håll till godo! 

Namn: Engla 

Ras: Cavalier King Charles Spaniel   

Född: 080731  

Familj: Jörgen och Charlotte 

 Öberg, Götene. 

 Skall bli: Duktig! 

Namn: Melwin  
Ras: Newfoundlandshund 
Född: 20080420  
Familj: Fam Petrini  
Skall bli: Livräddare och kanske  

     rallyjycke! 

Namn: Vimsa  
Ras: Storpudelpiraya  
Född: 2008-07-14 i Vinstra, Norge 
Familj: Sofia Bayard och 

 Martin Karlsson i Tidan  
Skall bli: Agility-, utställnings- 

    och vanlig bonnhund   
Läs mer: www.cerazophia.com  

Namn: Spex  
Ras: Nova Scotia Duck Tolling Retriever, Tollare! 
Född: våren 2008 

Familj: Min matte Liselott m sambo samt Åska.  
Skall bli: Jakthund!!!!! Även lydnadschampion står på 

     önskelistan. 

http://www.cerazophia.com
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Namn: Atilas Wicke 

Ras: Schäfer 
Född: 2008-09-01  
Familj: Berit Swan och Rolf Johansson  
Skall bli: Stor! Rapporthund! 

GÖTENE BRUKSHUNDKLUBB VILL TACKA ALLA 
 MEDLEMMAR OCH SPONSORER FÖR ALLT 
 ENGAGEMANG SOM VISATS UNDER 2008 
 
 
 
 
 

 
VÄL MÖTT 2009! 
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HUS-SEKTORN RAPPORTERAR 

 

Ja, då har snart ännu ett år gott och det är dags att skriva ner vad HUS har gjort 

under 2008. 

 Vi har haft tre instruktörsträffar. 

 Vi har haft fem HUS-träffar. 

 Vi har varit på en KUL-träff. 

 Lasse Fält, etologen, har varit här och haft föreläsning för oss. 

 Lillemor Edström har hållit lydnadsträning för oss under en hel helg. 

 Liselott har lärt ut till några av våra instruktörer hur man beter sig vid ett                       

hjärt- och andningsstopp, HLR. 

 Johanna och Liselott har gått M1-utbildning. 

 Sex nya allmänlydnadsinstruktörer. De är; Annelie Behring, Catherine 

Diits, Lisa Ragnarsson, Per Petrini, Kjell-Ove Persson och Mikaela Sandbacka 

Olsson. 

 De aktiva i klubben har fått lära sig spela Boule i Skara. 

 En spårhelg har Johanna genomfört med spårsugna deltagare. 

 Barbro Börjessons föredrag var det många som ville och fick åka på, för att 

lära sig om bl.a. problemhundar. 

 Vi har haft alla våra kurser som vanligt under året; valpkurs, kontaktkurs, 

aktiv promenadkurs, grundlydnad, rallylydnad, rallylydnad forts, lydnad täv-

lingsinriktning, lydnad forts tävlingsinriktning, tävlingsträning instruktörslös, 

agility nybörjare, agility fortsättning, och agility tävling med många deltagare. 

 Vi har startat upp valpkursen i nytt format. 

Vi planerar lite nya kursupplägg inför 2009 års kurser och bearbetar kurskom-

pendierna under vintern. 

 

2009 ser i stort sett ut som 2008, men med lite förändringar i föreläsningar och 

träningsutbud. Kursutbuden blir som vanligt många. 

 

Vi i HUS vill tacka alla instruktörer för ett väl genomfört arbete under 2008. 

 

Väl mött inför år 2009. 

 

God Jul och Gott nytt år  
önskar 

Liselott och de andra i HUS-sektorn. 
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DET KOM ETT MAIL…. 

 

...som Môsabla´t inte kan motstå att publicera! 

 

Hej! 

Vi får väl skicka in lite skryt (läs resultat). Vårt år har varit fantastiskt! 

Världens bästa Malte har hunnit med en hel del. Han kan ju numera titulera 

sig SUCH Gemdale´s Terrifik Titus. Vägen dit gick spikrakt. 

Vi har varit på utställningar och det har resulterat i 3 CERT, 3 BIR och 

en BIG-4 . Ska väl i ärlighetens namn säga att de tre CERTen är från Junior 

till öppenklass. Alltså har vi inte fått 3 CERT år 2008 (rätt ska vara rätt). 

Malte har även gått MH med 1a på skotten. Vi har varit ute och tävlat med 

lite blandade resultat. Första gången gick det käpprätt åt h….e, andra gången 

blev vi godkända,  lyckades gång nr 3 att bli uppflyttade till lägre klass spår 

med 250 poäng. Att vi gjorde det på en hemmatävling var ju en tiopoängare! 

Sedan har vi varit i Varberg och gjort MT (korning). Där skrapade Malte 

ihop 344 poäng och var skottfast. I och med detta så fick han sin titel SUCH. 

Är man brukshund så krävs ju lite mer än ”bara” CERT. Att lägga till titeln 

KORAD får vi dock vänta lite med. Först måste Malte exteriörbeskrivas.  

Detta får bli 2009 års skryt. 

  Bifogar en bild på äkta kärlek! 
     Hälsningar 

      Britt och Malte    

BRITT malte 
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Helg med Barbro Börjesson 

 

Helgen den 15-16 november hade några av klubbens instruktörer möjlighet att 

delta i föreläsning av Barbro Börjesson i distriktets regi hos Skövde BK. 

På lördagen deltog ett antal ”problemhundar” och de som var närvarande fick 

se hur Barbro tog tag i problemen och gav ägarna konkreta råd hur de skulle 

kunna fortsätta att träna med sina hundar, för att övervinna bekymren. 

 

På söndagen deltog bara ”2-benta”.  Agendan var: Hundkunskap, Relation och 

kommunikation, Inlärningsteorier, Våga säga NEJ – Att ställa rätt krav till hun-

den i förhållande till ålder, Stress och andra starka känslor. 

 

Barbro pratade väldigt mycket om skillnaden mellan fostran och 

dressyr. Hundar fostrar varandra, men dresserar aldrig. Människan 

både fostrar och dresserar hundar. 

 

Vi fick också några enkla tips till hur vi kan få rätt relation till vår 

valp. Barbro kallar dessa för: ”Fyra lätta steg till samförstånd”.  

 Första steget: Hantering – kroppskontakt. Viktigt för alla flockdjur i 

social samvaro mm 

 Andra steget: Följ mig! Ingår naturligt i gruppsammanhållningen bland 

hundar. Grunden till inkallning. 

 Tredje steget: Nu skall vi leka! Stärker relationen mellan ägare och 

hund. 

 Fjärde steget: Sitt! Nödvändigt för att kunna påverka hunden i många 

olika situationer. 

 

Självklart dök frågan om ”kastande av kassar” upp under dagen. Ni som har 

sett Barbro i ”Go´kväll” vet att hon ofta använder sig av kassar, koppel mm 

som kastas bredvid hunden för att bryta ett beteende. Vi som var där fick en 

ordentlig förklaring till tanken bakom detta. Mycket kort kan man sammanfatta 

det med, att hon vill skapa en olustkänsla hos hunden i en viss situation. Det 

ska vara olustigt att göra utfall mot t ex cyklister. Det skall vara enklare och 

trevligare för hunden att undvika 

dessa utfall och därför självmant 

välja det senare.  

Vi fick under några timmar ta 

del av Barbros livslånga hunder-

farenhet. Det är alltid väldigt 

intressant att lyssna till andras 

kunskaper och upplevelser och 

ämnet bäddar för fortsatta dis-

kussioner på hemresan!  //Annelie 
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MOLLES KRÖNIKA 
 
Hej på er! 
Då var det dags igen att ta tangentbordet i be-
sittning och med hjälp av tassar o klor försöka 
få ihop min krönika. Det har hänt väldigt 
mycket sedan senaste numret, t ex våravslut-
ning, agilityuppvisning, valpkurser, tävlings-
kurs och släktträff mm. 

Men jag börjar från början. Den 31 maj hade jag fått i uppdrag att an-
ordna våravlutningen för de aktiva i klubben. Jag funderade länge o 
kom till slut fram till att vi skulle spela boule! Detta är något som jag är 
mycket intresserad av och det är tur att min matte också är klottokig.  

Sagt o gjort, jag tog lite hjälp av matte och bokade 
boulehallen i Skara. 26 personer anlände, denna 
mycket varma fredagskväll, till grusplanen där 
jag, svansviftande, hälsade alla välkomna. Sedan 
fick matte ta över introduktionen av spelet, me-
dan jag lade sista tassen på maten, hum. Efter re-
gelgenomgång och en match med lottade lag var 
det middagspaus. Exotisk planka stod på menyn 
och jag hade själv tuggat av syrénkvistarna som 
prydde bordsdukningen. 
Därefter följde ytterligare en 
match för gästerna, medan 
jag tog hand om disken, 
mums! Kaffe o kaka, ännu en 

match samt prisutdelning avlöpte i rask takt. Min 
lilla hundhjärna har glömt vilka pristagarna var, 
men det var priser till bl a medaljörerna, största 
talangen, gladast på plan samt kvällens jumbo. En 
trevlig kväll i glada vänner lag! 
 
 
En vecka senare var det dags för nästa elddop, Agilityuppvisning i 
Lundsbrunn den 6 juni. Då var det om möjligt ännu varmare och mat-
te hade nog lite solsting när hon bestämde att vi skulle vara med! 
Iklädd blå/gula rosetter forserade vi genom banans svåra passager i 
hög fart. Koncentrationen var på topp och publikens jubel ”skallade” 

Ingemar kastar 

Kent i stilstudie 
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ända till kurorten. Jag skulle precis sikta in 
mig på målrakan, när ett nöd(igt)-rop från 
en liten pojke nådde mina känsliga öron! 
Självklart måste jag kolla upp vad som var 
på gång och jag överger en vilt viftande 
matte och rusar ut för att kontrollera om jag 
kunde rädda den lille grabben.  

 
Väl framme kunde jag konstatera att pojken bara 
behövde ”lyfta på benet” och jag kunde återgå till 
målrakan. Hela den här, något pinsamma, histo-
rien återgavs i NLT dagen efter, 
med både bild och text. Nåväl, 
hellre en utryckning för mycket, 
än ingen alls. Jag är ju för sjut-
ton räddningshund! Det har jag 
papper på!  

 
Efter några veckors semester med sol o bad, började 
jag och Kråkan att planera för höstens valpkurser. Oj 
vad roligt det har varit! Med min livserfarenhet och 
med Kråkans ungdomliga entusiasm, kunde det ju inte 
gå fel! Vi har drillat småttingarna i allt från bilvett till godisletande i 
stock o sten. De har haft både teoretiska och praktiska läxor, som de 
har löst på ett fantastiskt sätt! Kråkan o jag har njutit av varje sekund! 

Ni skulle ha sett när småttingarnas mattar o 
hussar låg på backen, med armbågarna i gräset 
och viftade på rumporna. Allt för att bjuda in 
sina valpar till lek och dessa var inte sena att 
nappa på inbjudan! Kråkis o jag planerar nu 
för en fortsättning till våren och det ska bli kul 
att träffa alla igen! 

 
 

Inte nog med att jag har fått agera magister –jag har dessutom vidare-
utbildat mig (läs matte) i höstens fortsättningskurs i tävlingslydnad. 
Det har varit jätteroligt, att på äldre da´r, få lära sig nya moment. Matte 
o jag har fått massor av tips av Eva o Per. Återstår nu bara att matte 
vågar anmäla oss till en tävling. Det är faktiskt 5 år sedan sist! 
 

A-K, dagens talare 

Sofia o Sera laddar 

Full fart mot nästa hinder 

Ann-Sofie o Charlie 
Valpkursare ht-08 
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Till sist vill jag meddela en glad händelse i mitt privatliv. Jag har hittat 
min bror Hugo!  
För 7 år sedan och jag bara var tre äpplen hög, skulle vi valpar skiljas 
från varandra och jag trodde att jag hade sett min brorsa för sista 
gången. Det jag visste var att han skulle till en familj i Lundsbrunn, 
men där slutade spåren. På senare år har jag sett en svart/vit snygging 
på en tomt i denna by, men har aldrig vågat fråga. Ni vet, det kan vara 
lite pinsamt att fråga folk om de har en blandras! Men så en dag i hös-
tas, när vi passerade var både den svart/vita och hans husse ute på 
tomten. –Vänd! Skrek jag till matte och hon vände bilen och parkerade 
på gatan. Efter några inledande frågor fick jag äntligen besked. Det var 

min brorsa Hugo! Han hade blivit så stilig och 
enligt hans husse var det världens snällaste hund! 
(tur att en av oss fick den genen.) Vi fick nosa på 
varandra genom bilgrindarna och matte trodde 
inte sina ögon när jag började vifta på svansen. 
Det var äkta syskonkärlek, må ni tro! 
 
Återstår att önska gott slut och gott nytt år! 

 Vi ses! //Molle 

TÄVLINGSSEKTORN  RAPPORTERAR 

 

Jaha, så var höstterminens tävlingar över för denna gången. 
 

Höstens tävlingar inleddes med klubbmästerskap i bruks. Mer info i artikeln på 

nästa sida. Klubbmästerskapet är ju samtidigt uttagning till Lag-DM i bruks – 

som i år arrangerades av Vara-Grästorps BK den 4 oktober.  

Götene representerades av: 

Anna Gustavsson – Kiwi,  Magnus Svensson-Kuling och Sara Hellberg-Fando. 

Lagledare var Christer Odh. Som vanligt gjorde laget en fin och stabil insats 

och det räckte även i år till en hedrande andra plats. 
 

Sedan var det då dags för lydnadstävlingen den 18 oktober, där hade vi  

totalt 17 startande varav 6 var hemmaekipage. 
 

Appellspåret som gick av stapeln den 2 november fick avsluta höstterminen 

och där var det 8 startande varav 3 hemmaekipage. 
 

Mer detaljerade tävlingsresultat hittar ni på vår hemsida. 

Ha en härlig julhelg med era fyrbenta kamrater                         //Eva &Jazzy 
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KM-Bruks den 13 september 2008 

 

I strålande höstväder samlades 9 stycken klubbkamrater för att tävla om den 

åtråvärda titeln KM-mästare i Bruks. Nu var det förstås inte bara vi som var där 

utan det var en hel del andra klubbkamrater där för att så att säga delta i klubb-

gemenskapen. 
 

Dagens tävlingsledare var Ulla som hade haft hjälp av Ingemar och Roger tror 

jag för att fixa med spår och sökruta och dagens domare var Bengt-Evert Hall 

från Skara. 
 

Efter lottningen for vi iväg till spårmarkerna som låg föredömligt nära klubb-

stugan. Skönt att slippa åka land och rike runt. Det var sex stycken som skulle 

köra spår och dom trampade nu iväg och lade sina spår och under tiden vi vän-

tade på att spåren ”låg till sig” så hade vi trevlig samvaro som innefattade vän-

ligt ”käftande” och en och annan som ramlade av stolen!! 

Spårarbetet genomfördes sedan med bra resultat – alla kom runt! 
 

Nu bar det iväg tillbaka till klubben där det var dags för oss tre som skulle köra 

sök, också dessa marker nära klubbstugan. Vi krängde på oss ryggsäckarna och 

knallade iväg till sökrutan. Sökarbetet var snart avslutat också detta gick bra för 

samtliga. 

Nu var det bara resten kvar som man brukar säga. Platsen och budföringen av-

verkades i flygande fläng, sedan var det dags för lydnaden. Här visade det sig 

att det skulle bli väldigt svårt att gissa vem som skulle ta hem det hela. Det var 

hög klass och väldigt jämt. Man fick inte göra några missar för då var man bor-

ta. Själv lyckades jag missa dagens sista moment - hoppet. Ja, ja, så kan det gå. 

Summa summarum så hade vi en trevlig dag med god klubbgemenskap i strå-

lande höstväder och vinnare blev: 

1:a  Anna Gustavsson – Kiwi   313 p 

2:a  Magnus Svensson – Kuling   312 p 

3:a  Sara Hellberg – Fando   304 p 

Resterande resultat hittar ni på hemsidan.  //Eva och Jazzy 
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Rallylydnadstävling på Billinge BK 

 

När det dök upp info ang. rallylydnadstävling på Billinge BK var vi några  

stycken som anmälde oss och hade turen att komma med. 

Pelle med Beast, Marie med Diva, Therese med Victor och Linda med Donna. 

 

Alla var nyfikna och spända eftersom ingen av oss tidigare tävlat i rally, undan-

taget Marie, som tävlat en gång i Karlstad, men då i den norska varianten av 

rallylydnad. 

 

Tävlingsdagen körde vi iväg vid 9-tiden från Götene, 

Lottningen av startordning gjordes vid anmälan, totalt var 35 ekipage anmälda 

och 34 kom till start. Kl 10.45 påbörjades banvandringen och vi var helt över-

ens om att det var en ganska lätt bana mot de vi själva brukar bygga. Kl 11.00 

gick start för första ekipaget. 

 

Den av oss som var först ut var Linda som gjorde 

ett utmärkt jobb. Donna var på toppenhumör och 

jobbade fint genom hela banan. De tyckte nog 

båda två att det här var jättekul för svansen vifta-

de som aldrig förr på Donna och Linda var jätte-

nöjd när de var klara. 

 

Nummer två var jag (Pelle) som väl hade lite 

udda tankar under tävlingen, typ att eftersom jag varit instruktör för ”tjejerna”, 

skulle det ju vara lite retligt om de fick bättre resultat än jag….. humm……, 

eller också är det ju bevis på att jag gjort ett bra jobb som instruktör…. 

 

Hur som helst det mesta fungerade jättebra.  

Beast tappade kontakten någon sekund vid för-

sta skylten, men var riktigt på hugget genom 

resten av banan. 

 

 

 

 

 

 

När Therese värmde Victor var det en hund som stod bunden och inte var så 

glad, skällde och gjorde lite utfall när de gick förbi. Detta resulterade i att Vic-

tor blev väldigt osäker och inte alls var med när det var deras tur. 

Therese valde att bryta redan innan startskylten. Tråkigt att det blev som det 

blev, men nästa gång får dom visa var skåpet skall stå. 

ta fram leksaken och 

busa med din hund! 
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Sist ut av Göteneekipagen var Marie och Diva. 

Vissa moment gick kanonbra och vissa lite 

mindre ”kanonbra”.  Diva hade någon form av 

turbo-nos på sig för dagen, för den användes 

flitigt och då blir det ju lite poängavdrag. Till 

slut saknades 1 ynka poäng för godkänt resultat 

 

16 ekipage av de 34 som tävlade fick godkänt. 

 

Godkänt är 70 poäng eller mer, man börjar på 

100 och sedan dras 1, 3, eller 10 poäng beroende på felens art och hur grova de 

är. Vill Du läsa / veta mer om rallylydnad kan Du titta på kursanmälan rallylyd-

nad eller:  www.rally-lydnad.se 

Resultaten för oss från Götene 

 

  Poäng Placering 

 

Pelle & Beast 96  2:a 

Linda & Donna 81 11:a 

Marie & Diva 69 e.g 

Therese & Victor Brutit e.g 

 

Vi ser nog fram emot att tävla igen allihop och förhoppningsvis är det då ytter-

ligare ett antal från Götene BK som hänger med.  //Pelle 

 

Stolt matte och duktig hund! 

  
Mösabladet vill uppmärksamma ett av klubbens ekipage!  

Resultat för Happy Workmate's Leo-

Minor och Hilde B. Andersson 

  

080614 Töreboda  Lydnadsklass I 

  167 poäng    1:a pris 

080920 Mariestad Lägre klass spår 

  476 poäng    Uppflyttad  

  

Denna uppflyttning resulterade i SUCH 

(Svensk Utställningschampion) och Leo 

har nu dessa titlar: 

INTUCH JWW-03 NORDV-03 NUCH SUCH SV-04 SV-08  

http://www.rally-lydnad.se/
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AGILITYVÄNNERNA HAR EN GÄSTSKRIBENT 

 
Hej allihop! 

Gimli var namnet för er som inte känner mig. Jag har 

fått i uppdrag att berätta lite om vad agilitygänget haft 

för sig på sistone.. Min matte fick uppdraget egentli-

gen men hon är så slö så jag får göra det istället. Det 

är som vanligt alltså – vill man ha något gjort får man 

göra det själv! Hur som helst så har vi hunnit med en 

hel del.  

Den 4 maj hade vi en deltävling i nybörjarcu-

pen med drygt trettio starter. Jag var så klart inte med 

för jag är ju verkligen ingen nybörjare! Fast matte 

skulle ju i och för sig passat bra där… 

Nästa tilldragelse för vår del var nationaldags-

firandet i Lundsbrunn där vi var ett gäng som trotsade värmen och hade uppvis-

ning för alla trevliga människor. Som sagt så var det rena värmeböljan den da-

gen och dessutom låg banan på en stubbåker! Många av mina polare uppförde 

sig som de väluppfostrade hundar de är och sprang runt banan trots stekande sol 

och svårframkomlig terräng. Själv har jag ju lite vett i skallen och hittade 

snabbt en strategisk plats i skuggan, nämligen inne i en av tunnlarna. Matte var 

väl inte helnöjd med mitt tilltag så när jag låtit folk skratta åt henne en stund 

var jag tvungen att slutföra banan jag med. 

I mitten på juni hade vi KM och självklart deltog jag även där, men som 

jag nämnt tidigare så borde min matte hålla sig till nybörjartävlingar. Man får 

ju skämmas för henne på banan! Hon visar mig alldeles fel och vi blir så klart 

diskade i båda loppen. Som tur var fanns det andra som hade bättre pli på sina 

hussar och mattar och klubbmästarna blev följande: I small - Tommy Dahlberg 

med Sindar. I medium - Gert-Inge Rydbeck med Linn, och i large - Sofia Bay-

ard med Sera. 

Så gick sommaren och jag försökte hålla igång matte bäst jag kunde men 

hon är ju som sagt inte alltför väldresserad. Men lite träning blev det allt för vi 

laddade nämligen för DM:et som skulle hållas på klubben den 14 september. På 

fredagen, när jag trodde att det var dags för mitt och mattes peptalk, tog hon 

min pestiga lillebror med sig och stack till Skåne för att vara med på en fjantig 

utställning. Fattar inte att hon kunde med! Men som tur var dök hon upp igen 

på lördagskvällen och på söndag morgon var vi på plats på klubben.  

 

Jag var inställd på en kul dag med massa bus, men matte och husse skul-

le visst ”jobba” så jag blev placerad i ett tält med en massa fruntimmer. Det var 

massor av hundar på klubben, matte säger att vi hade runt 330 starter. Två av de 

starterna var mina ska ni veta. Jag var med i både hopp- och agilityklass och 

hade ju självklart planerat att vinna, men som vanligt så var jag ju tvungen att 

släpa matte runt banan också och då blir det som det blir.  
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I agilityloppet for jag som vanligt 

upp på mitt favorithinder A:et och upp-

täckte en ny sak. Hade ni någon aning om 

vilken utsikt man har däruppifrån? Jag 

passade på att stanna ett tag och flörta med 

publiken vilket var mycket uppskattat. 

Åtminstone från de flesta… Jag har ju 

faktiskt min fanclub att tänka på försökte 

jag förklara för matte efteråt och jag tror 

hon förstod. 

Vår klubb hade massa duktiga hun-

dar med på DM:et men tyvärr är det fler 

än jag som inte lyckats pricka in husses 

och mattes form till tävlingsdagen så vi vann tyvärr inte någon klass. Men nästa 

år minsann, då är vi farliga!!  

 

Många näspussar på er allihop och God Jul! 

Hälsningar Gimli och resten av agilitygänget 

’Se så´n stil han har’, trallala! 

JAG VILL OCKSÅ BLI 

AGILITYHUND NÄR 

JAG BLIR STOR! 

Utbyte av träningsbana 

En kulen onsdagskväll i september besökte  fortsättningskursen i 

Agility, Lidköpings Brukshundklubb. Där väntade en 

”tävlingsbana” som kursdeltagarna fick prova på. En fingerad 

tävling, såsom ny miljö, banvandring, tidtagning mm. 

Kvällen, –och kursen, avslutades med kaffe och smörgåstårta. 

Dagen efter var det Lidköpings fortsättningskurs som kom på be-

sök  till vår klubb. Då var det inte bara kyligt, det var även grymt 

dimmigt! 

Detta utbyte mellan klubbarna blev en väldigt nyttig erfarenhet 

för deltagarna (och instruktörerna!).  Förhoppningsvis stod det 

klart för alla att det är viktigt att träna i olika miljöer och på hin-

der som är lite annorlunda än vad man är van vid. Hoppas detta 

också resulterade i att några får modet att anmäla sig till tävlingar 

framöver! Fixar ni detta i mörker och kyla, så fixar ni galant en 

nybörjartävling! Tack för två trevliga kvällar!      //Annelie 
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BILDKOLLAGE FRÅN HÖSTENS KURSER 

 

 

Valputveckling 1 och 2 

Agility 
nybör-

jare 
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Kontaktkurs 1 (2:an döljer sig bakom….) 

Agility forts. 

Gru
ndk

ur
s 

Rally forts. 
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Lydnadskurs i sen höstkväll! 

Agility 
forts. 

 

Rally nyb. 

Aktiv promenad  

Tävlings
-lydnad 
forts. 
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Förenings– och friskvårdsdagen 

 

Lörd den 13 sept deltog 3 medl + hundar vid Götenes föreningsdag vid 

fornparken. Pelle o Herman visade rallylydnad och vattenräddningsträning. 

Annelie o Molle visade räddningssök och agility. Stickan o Tilda visade upp 

sällskapshunden! Under 4 timmar passerade Götenebor, om än inte så många, 

som ville se vad vi höll på med. Dyngsura om fötterna och något frusna, men 

nöjda med dagen, vände sällskapet hemåt framåt eftermiddagen. Hundarna 

hade i varje fall charmat publiken, speciellt ”lille Melwin”!     //Annelie 

  

Pelle o Paddel-Herman 

Redaktörens ruta 

TACK för alla bidrag och god fortsättning! /Annelie 

”Ett julkorsord skulle skapas i Hangelösa, 

för kluriga medlemmar att knåpa och lösa. 

Men tiden försvann, 

och redaktören ej hann, 

Att skapa ett kryss till tidningen ”Môsa” 

 

Stickan o Sällskaps-Tilda 

Höstavslutning 

Den andra advent träffades drygt 40 aktiva i Lidköpings bowlinghall för att 

spela några timmar samt inmundiga lite god mat. Ulla hade delat in oss i lag 

och snart flög det käglor åt alla håll! Undertecknad har i skrivande stund en 

fruktansvärd träningsvärk….. men det var det värt!  

I samband med sittningen delades den sedvanliga julklappen ut till alla som 

har hjälpt till under året. Undrar just vad det kan vara!? 

Även några jubilarer uppvaktades med en blomma, Roland, Tony samt Leif. 

Tack för en trevlig kväll!                                        //Annelie  
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Adress Porto 

 

            

GOD JUL & GOTT NYTT ÅR 
ÖNSKAS 

ALLA HUNDVÄNNER 

Ansvarig utgivare Môsablat: Annelie Behring o Auno Toftgren   

Nästa manusstopp:  5 maj 2009 


